
 

 

      
 
 
 

Vragenhalfuur raadsvergadering 29 mei 2018 fractie PvdA 
 
Door het vorige college is (op aandringen van de PvdA-fractie) toegezegd dat groen-werkzaamheden 
worden ingepland voor of na het broedseizoen, Op maandag 28-5, midden in het broedseizoen, 
worden achter Dorper Esch de hoge houtopstanden geruimd, in opdracht van de gemeente, Een 
oplettende bezorgde burger heeft inmiddels (rond 11:00 uur) de werkzaamheden laten stilleggen, 
omdat de uitvoerder geen schouwrapport kon overleggen.  
 
Vraag aan de verantwoordelijk wethouder is: 
- waarom zijn deze werkzaamheden gepland in het broedseizoen? 
- is er een schouwrapport?  
 Zo nee, waarom niet? 
 Zo ja, wat meldt dat rapport, en hoe heeft communicatie over de werkzaamheden 
plaatsgevonden? 
 
 
 

 


